
Zakaj se
branimo
planiranja?

O tem kako težko se lotevajo planiranja oziroma pri-
prave srednjeroimh planskih dokumentov v OZD smo
lani že večkrat zapisali tudi na strani naSega glasila. Celo
občinska skupičina je kar nekajkrat resno opozorila
združeno delo, da odgovorno pristopi k tej nalogi, pa ne
zgolj in samo zaradi tega, da bi zadostili določilom zako-
nov, temveč izkljufno iz povsem naravnih in logičruh
razlogov, saj si je težko predstavljati kako poslovati na
krajši oziroma daljši rok brez programov in planov. Ne bi
ponavljali, da mora biti to neobhodna nujnost same
OZD, njihovega spoznanja...

O tem kakšna je situacija sedaj. je na eni zadnjih sej
razpravljal tudi izvrini svet. Občinski komite za družbe-
no planiranje in gospodarstvo je konec januarja posredo-
val vsem OZD vprajalnik o stanju pri pripravah letnih in
srednjeročnih planskih dokumentov. Do 14. februarja je
prispelo 67 odstotkov izpolnjenih vpraSalnikov iz gospo-
darskih in 37 odstotkov iz negospodarskih. Nekaj podat-
kov: analizo razvojnih možnosti je izdelalo in posredova-
lo 95 odstotkov OZD s področja gospodarstva, 64 odstot-
kov OZD s podrofja raziskovalnifa dejavnosti in 33 od-
stotkov OZD iz negospodarstva. Na osnovi te analize so
v OZD pristopili k izdelavi še ostalih srednjeročnih plan-
skih dokumentov in po zagotovilih naj bi jih sprejemali
prav ob zakljuinih računih.

Čeprav ne povsod enako učinkovito so aktivnosti o
pripravi srednjeročnih planov v večini le opravljene.
Precej slabši jn kar zaskrbljujoči pa so podatki o izdelavi
in pripravi letnih planskih dokumentov. Za leto 1986 so
jih pripravili in sprejeli le v 29 OZD s področja gospodar-
stva in 11 OZD-ih s področja negospodarstva in razisko-
valne dejavnosti.

Izvrini svel je ob leh podalkih Dgotovil. da kljub
obsežni aktivnosti v več OZD še vcdno ni ustrezne
naravnaoosti za razvoj, kar je povsem nesprejemljivo.
SklenO je posredovati pobudo občinski skupščini da le-ta
ponovno opozori vse OZI) na resnost pristopa k planira-
nju (delegati so na zadnjem zas«danju skupščine to tudi
sprejeli). Se to. Do konca polletja bo izvršoi svel tudi
organiziral nzpnve posvečene razvojnim rprašanjem
vsake OZD.


